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Nu när många träfflokaler i staden läggs ner bör vi på Norrmalm vara ännu mera angelägna 

att kunna erbjuda en bra träfflokal, med samma öppettider som tidigare, för de som bor i 

stadsdelen. 

 

Vi tror att just personer med psykiska funktionshinder med sämre hälsa och boende behöver 

denna dagliga träff och verksamhet. 

 

Vi har förstått att personer som besökt Balder har haft möjlighet att få ett mål mat. Dessutom 

har de haft tillgång till datorrum, badrum, vilorum, tvättstuga, toalett, syrum samt en ateljédel. 

Datastugan och verkstan har använts flitigt. Allt detta är väldigt viktigt för besökare. 

 

Vi tror att med nedskärningar av Balder kommer målgruppen, Balders besökare, inte ha 

någonstans att ta vägen under de dagar Balder är stängt. 

 

Vi tror att för somliga besökare är det verksamheten på Balder som står emellan dem och en 

djupare utslagning eller ohälsa. Vi fruktar därför att de pengar som sparas här kommer att ge 

upphov till mångdubbelt större samhällskostnader på andra håll. 

 

Studiecirklar är till för hela stadens boende och det finns risk att inte hela Balders målgrupp 

får möjlighet att delta på studiecirklarna. Vi tycker att det är mycket bra med studiecirklar, 

men det är viktigt att Balder även i fortsättningen erbjuder samma möjligheter till 

målgruppen. 

 

Vi vill därför att Balder ska fortsätta sin verksamhet som tidigare. 


